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ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ОБРАЗОВАНИЕ, КУЛТУРА, НАУКА И 
КУЛТУРНО МНОГООБРАЗИЕ

ПРОТОКОЛ №71

от заседание на ПК по Образование, култура, наука и културно многообразие 
проведено на 22.03.2022г. от 10:00 часа

Днес, 22.03.2022г. се проведе заседание на Постоянната комисия по Образование, 
култура, наука и културно многообразие.

Заседанието беше открито от г-жа Малина Едрева - председател на ПК по ОКНКМ. 
При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 12 общински 
съветници, поради което заседанието може да бъде проведено.

Г-жа Малина Едрева докладва проекта за дневен ред на заседанието. Комисията 
подкрепи проекта за дневен ред с 12 гласа “за”.

Общо гласували: 
в т.ч.:

12

За 12

Против -

Въздържали се -

Г-н К. Паргов се включи в заседанието след гласуването на дневния ред, с което 
ПК заседава в пълен състав с 13 съветника.

По т. 1 от дневния ред:
Доклад с вх.№СОА22-ВК66-2394/11.03.2022г. относно Съставяне и приемане на 

Сборен бюджет на Столична община за 2022год. с вносител г-жа Йорданка Фандъкова - 
кмет на Столична община; предложения за включване в бюджета на Столичната община 
за 2022г. от г-н Борис Бонев — общински съветник с вх. № СОА22-ВК66-2645/ 
18.03.2022г.; предложение за изменение на проекта за бюджет на Столична община за 
2022 г., доклад СОА22-ВК66-2394/11.03.2022 г. от г-н Бойко Димитров - общински 
съветник от политическата група на "Демократична България - Обединение” с вх. 
№СОА22-ВК66-2394/1//18.03.2022г.

Г-жа М. Едрева покани вносителите на предложения за изменения и допълнения 
към предложения сборен бюджет да ги представят.

Г-н Б. Димитров представи частите от предложението си във връзка с ресор 
„Образование и култура“. Г-н Димитров предлага увеличение от 4,000,000 лв. за 
осигуряване на средства за жива охрана в общинските училища в София.
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Г-н Д. Стаматов репликира г-н Димитров, че в абсолютно всички общински 
училища и детски градини има жива охрана и тя извършва много добра превенция.

Г-н С. Колев изказа своите резерви относно предложението на г-н Димитров и от 
гледна точка на съществуващи съвременни охранителни системи, алтернативи на живата 
охрана.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията отлага гласуването на доклада.

Общо гласували: 
в т.ч.: 13

За 13

Против Няма

Въздържали се Няма

По т. 2 от дневния ред:
Доклад с вх.№СОА21-ВК08-15741-[27]/17.03.2022г. относно Приемане на 

Програма за придобиване, управление и разпореждане с общинска собственост на 
Столична община за 2022 г. с вносител г-жа Йорданка Фандъкова, кмет на Столична 
община.

Г-жа М. Праматарова информира ПК, че проектът за програма за управление на 
общинската собственост е изработен на база направени предложения от районните 
кметове. Програмата е разделена в 11 /единадесет/ раздела като ги описа. Г-жа 
Праматарова индикира, че програмата е индикативна като в рамките на годината може 
да бъде допълвана и променяна.

Г-жа М. Едрева отправи предложение да се допълнят правните основания на 
доклада по отношение на чл. 21, ал. 1, т. 8, а именно във връзка с чл. 21. ал. 2 от Закона 
за местното самоуправление и местната администрация.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада като прави следните изменения и допълнения в проекта 
за решение:
1.1 Правните основания да се четат:
„На основание чл. 8, ал.9 от Закона за общинската собственост и чл. 21, ал. 1, т.8 вр. с 
чл. 21. Ал. 2 от Закона за местното самоуправление и местната администрация“

Въздържали се: К. Паргов, А. Кръстева, И. Виделов, В. Калановски, Г. Стефанова

Общо гласували: 
в т.ч.: 13

За 8

Против Няма

Въздържали се 5

По т. 3 от дневния ред:
Доклад с вх. №СОА21-ВК66-7921-[2]/18.01.2022г. относно Приемане на Наредба 

за изменение и допълнение на Наредбата за определяне и администриране на местни 
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такси и цени на услуги, предоставяни от Столична община, приета с решение № 894 по 
Протокол № 93 от 23.11.2006г. на Столичен общински съвет с вносители д-р Дончо 
Барбалов и Мирослав Боршош - зам.-кметове на Столична община.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 13

За 10

Против Няма

Въздържали се 3
Въздържали се: К. Паргов, А. Кръстева, И. Виделов

По т.4 от дневния ред:
Доклад с вх. №СОА21-ВК66-7921-[7]/10.03.2022г. относно Утвърждаване на 

Методика за определяне на цени на билети за вход при посещение на организирани 
прояви и/или концерти на съставите на Общински културен институт Дом на културата 
"Красно село", Общински културен институт Дом на културата "Средец", Общински 
културен институт Дом на културата "Искър" и Общински културен институт "Надежда" 
с вносител Мирослав Боршош - зам.-кмет на Столична община.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 13

За 10

Против Няма

Въздържали се 3
Въздържали се: К. Паргов, А. Кръстева, И. Виделов

По т.5 от дневния ред:
Доклад вх.№СОА21-КИ18-161/2//16.03.2022г. относно промяна в структурата на 

Общински културен институт Дом на културата „Красно село“ с вносител Мирослав 
Боршош - зам.-кмет на Столична община.

Г-н М. Боршош докладва пред ПК, че докладът цели своеобразна оптимизация 
на щатното разписание и вътрешно преразпределение на функциите на културния 
институт.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.
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Общо гласували:
в т.ч.:

13

За 13

Против -

Въздържали се -

По т.6 от дневния ред:
Доклад вх.№СОА21-КИ18-342/3/17.03.2022г. относно отпускане на безлихвен 

кредит на театър „София“ в размер на 180 000 (сто и осемдесет хиляди) лв. от бюджета 
на театъра за покриване на дейности по реализация на спечелен проект ВОСПЬТТЖЕ - 
2.001-0038 „Пер Гюнт пътува“ по Норвежката културна програма РА 14 „Културно 
предприемачество, наследство и сътрудничество“ с вносител Мирослав Боршош - зам.- 
кмет на Столична община.

Г-н М. Боршош докладва пред ПК, че докладът цели отпускането вътрешен 
верифициран заем, който ще бъде възстановен в тримесечен срок като ще позволи да не 
се бавят плащанията по проекта на Театър „София“

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували:
в т.ч.:

13

За 13

Против -

Въздържали се -

По т. 7 от дневния ред:
Доклад с вх.№СОА21-ВК08-16312/05.11.2021 г. относно учредяване безвъзмездно 

право на ползване на народно читалище „Тротоара 2020“ върху сграда частна общинска 
собственост, находяща се на територията на район „Триадица“, гр. София, с вносител 
Димитър Божилов - кмет на район „Триадица“ и становище от г-н Дончо Барбалов, зам.- 
кмет на Столична община, с вх.№ СОА21-ВК08-16312/3//18.03.2022г.

Г-н Д. Божилов се солидаризира със становището на д-р Дончо Барбалов и прие 
предложените изменения и допълнения на проекта за решение. Той се съгласи срокът за 
учредяване на правото на ползване да е 5 /пет/ годишен. Г-н Божилов информира ПК, че 
читалището кандидат „Тротоар 2020“ е млада, жива и активна културна организация.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада като прави следните изменения в проекта за решение: 
1.1. Променя срока на безвъзмездното право на ползване отбелязан в т. 1 от проекта за 
решение от 10 /десет/ на 5 /пет/ години.
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1.2. ПК се присъединява към предложенията за изменения обективирани в становище от 
д-р Д. Барбалов, зам.-кмет на Столична община с вх.№СОА21-ВК08- 
16312/3//18.03.2022г...........

Заседанието на комисията бе закрито с изчерпване на дневния

Общо гласували:
в т.ч.:

13

За 13

Против -

Въздържали се -

Изготвил:
ю Христев

Председател на ПК по образование, 

култура, наука и културно многообразие:

Зам.-председател на ПК по образование, 

култура, наука и културно многообразие:

Зам.-председател на ПК по образование, 

култура, наука и културно многообразие:

Борислав Бориславов

5
Протокол №71 от заседание на ПК по образование, култура, наука и културно многообразие


